
Protokół nr IV/18 
sesji Rady Miejskiej Węglińca 

w dniu 28 grudnia 2018 r.  

miejsce obrad – sala posiedzeń Urzędu GiM Węgliniec 

 

O godzinie 10:03 Przewodniczący Rady Wiesław Piechota otworzył obrady 

wypowiadając oficjalną formułę: „Otwieram czwartą sesję Rady Miejskiej Węglińca”. Powitał 

wszystkich zebranych i poinformował, że w posiedzeniu bierze udział 100% skład rady, w 

związku z powyższym stwierdził, że obrady są prawomocne.  

Obecni: 

1. Wanda Antonina Batog 

2. Waldemar Błauciak 

3. Maria Fedyczkowska 

4. Andrzej Fink 

5. Bogumiła Glonek 

6. Elżbieta Grabowska 

7. Łukasz Kocot 

8. Łukasz Pańków 

9. Stanisław Papież 

10. Jerzy Peroński 

11. Mirosław Piątka 

12. Wiesław Piechota 

13. Dawid Szymczak 

14. Grzegorz Tyrakowski 

15. Marek Wawrzynek 

Lista obecności radnych stanowi zał. nr 1 a lista osób zaproszonych i uczestniczących w 

posiedzeniu stanowi zał. nr 2. 

 

Do wskazanego przez Przewodniczącego Rady porządku obrad, który został przekazany 

wszystkim zainteresowanym wraz z materiałami na sesję (zał. nr 3), radny Waldemar Błauciak 

miał pytanie dotyczące uchwał, które zatwierdzają plany pracy Rady i poszczególnych Komisji 

Rady, gdyż zwyczajowo takie uchwały były podejmowane na ostatniej sesji. Przewodniczący 

oznajmił, że odpowie na to pytanie w ostatnim punkcie obrad ale nie zmienia to faktu, że w 

dniu dzisiejszym nie zostaną one dodane do porządku obrad, gdyż nie są jeszcze przygotowane. 

Więcej uwag nie zgłoszono i przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 

Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek 

Wawrzynek 

 

Następnie przystąpiono do punktu 3, tj. INTERPELACJE I ZAPYTANIA RADNYCH.  Prowadzący 

obrady przypomniał, że tradycyjnie można je składać na piśmie, w trakcie trwania obrad. 

Dodał, że jeżeli będzie to możliwe, ustna odpowiedź zostanie udzielona w dalszej części 

posiedzenia. W przypadku braku takiej możliwości, zainteresowanemu zostanie przekazana 

pisemna odpowiedź. 

 



Kolejny punkt porządku obrad dotyczył SPRAWOZDANIA Z DZIAŁALNOŚCI BURMISTRZA W OKRESIE 

MIĘDZY SESJAMI. Kserokopia pisemnego sprawozdania, obejmującego miesiąc listopad 2018 r.  

stanowi zał. nr 4. 

W związku z pytaniami radnych m.in. Stanisława Papieża, Marka Wawrzynka, Bogumiły 

Glonek i Waldemara Błauciaka, Burmistrz przedstawił dodatkowe informacje dot. wskazanych 

w sprawozdaniu spraw, m.in. podpisania umowy na montaż zbiornika gazowego wraz z 

przyłączem gazu do budynku w Domu Kultury w Ruszowie, wyjazdu do Świdnicy w sprawie 

przystąpienia do opracowania dokumentacji aplikacyjnej w ramach konkursu ogłoszonego na 

działanie 3.3. "Efektywność energetyczna w budynkach użyteczności publicznej i sektorze 

mieszkaniowym", bieżących remontach dróg na terenie Gminy Węgliniec, utrzymania 

czystości na terenie Gminy i Miasta Węgliniec. Na koniec Burmistrz zwrócił się do radnych z 

wnioskiem aby przedstawiać sprawozdanie w innej formie, gdyż jest ono bardzo szczegółowe 

i zawiera takie sprawy, którymi wydział merytoryczny zajmuje się na co dzień jak np. 

wydawane pozwolenia. Przewodniczący Rady oznajmił, że należy to przedyskutować i radni 

na posiedzeniach komisji ustalą zakres w jakim mają być przekazywane informacje. Po 

wysłuchaniu przedstawionych przez Burmistrza informacji przystąpiono do głosowania w 

sprawie przyjęcia sprawozdania z pracy Burmistrza za okres od 01.11.2018r. do 30.11.2018 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 

Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek 

Wawrzynek 

 

Następnie Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad, tj. BLOKU 

UCHWAŁ. Projekty rozpatrzono w następującej kolejności: 

 

1.  w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Węgliniec 

Na wstępie prowadzący posiedzenie przypomniał, że w dniu wczorajszym na wspólnym 

posiedzeniu wszystkich komisji zostały szczegółowo omówione zarówno projekt budżetu jak i 

WPF wraz z autopoprawkami. Zapytał się czy widzi ktoś konieczność ponownej prezentacji 

czy można od razu przejść do głosowań. Ponieważ nikt nie zgłosił chęci ponownej prezentacji 

Przewodniczący Rady poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Pana Jerzego Perońskiego o 

odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej (kserokopia niniejszej, pozytywnej opinii, 

stanowi zał. nr 5), następnie poprosił Przewodniczących Komisji o odczytanie opinii 

wypracowanych przez poszczególne komisje Rady. 

Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Finansowej Marek Wawrzynek poinformował, że 

komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt uchwały jak i autopoprawki 

5 głosami „za”. 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury Dawid Szymczak poinformował, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt i autopoprawki 5 głosami „za”.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Prawa i Porządku Publicznego Andrzej Fink  

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt i autopoprawki 4 głosami 

„za”. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Łukasz Kocot 

poinformował , że komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt i autopoprawki 5 

głosami „za”.  



Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Socjalnych Łukasz Pańków poinformował, że 

również i ta komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt i autopoprawki 5 głosami „za”.  

Po wysłuchaniu opinii komisji, Przewodniczący jeszcze raz zapytał się czy widzi ktoś 

konieczność ponownego odczytywania autopoprawek (zestawienie autopoprawek stanowi 

załącznik nr 6). Ponieważ nikt się nie odezwał przystąpiono od razu do głosowania w sprawie 

przyjęcia wniesionych propozycji autopoprawek.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 

Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek 

Wawrzynek 

Następnie przystąpiono do głosowania za przyjęciem uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Węgliniec z uwzględnieniem autopoprawek. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 

Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek 

Wawrzynek 

Rada podjęła uchwałę nr 31/IV/18 w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy i Miasta Węgliniec (niniejsza uchwała stanowi zał. nr 7). 

 

2. w sprawie budżetu gminy Węgliniec na 2019 r. 

Na prośbę prowadzącego obrady Wiceprzewodniczący Rady Jerzy Peroński odczytał  

opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie budżetu gminy i miasta Węgliniec na 2019 

rok oraz o możliwości sfinansowania deficytu budżetu gminy i miasta Węgliniec 

przedstawionego w projekcie uchwały budżetowej na 2019 rok. (kserokopie  pozytywnych 

opinii stanowią zał. nr 8 i 9). 

Następnie Przewodniczący Rady Wiesław Piechota poprosił Przewodniczących Komisji o 

odczytanie opinii wypracowanych przez poszczególne komisje Rady. 

Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Finansowej Marek Wawrzynek poinformował, że 

komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt uchwały jak i autopoprawki 

5 głosami „za”. 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury Dawid Szymczak poinformował, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt i autopoprawki 5 głosami „za”.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Prawa i Porządku Publicznego Andrzej Fink  

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt i autopoprawki 4 głosami 

„za”. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Łukasz Kocot 

poinformował , że komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt i autopoprawki 5 

głosami „za”.  

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Socjalnych Łukasz Pańków poinformował, że 

również i ta komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt i autopoprawki 5 głosami „za”. 

Przewodniczący Rady zapytał się czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie projektu uchwały 

bądź autopoprawek (zestawienie autopoprawek stanowi załącznik nr 10). Ponieważ nikt nie 



zabrał głosu przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia wniesionych propozycji 

autopoprawek. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 

Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek 

Wawrzynek 

Następnie przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia uchwały w sprawie budżetu gminy 

Węgliniec na 2019 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 

Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek 

Wawrzynek 

Rada podjęła uchwałę nr 32/IV/18 w sprawie budżetu gminy Węgliniec na 2019 rok (niniejsza 

uchwała stanowi zał. nr 11). 

 

3. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych dla Gminy i Miasta Węgliniec na rok 2019 

Na prośbę prowadzącego obrady Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Socjalnych Łukasz 

Pańków poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 5 głosami „za”. 

Ponieważ nie było żadnych pytań przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia uchwały w 

sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych dla Gminy i Miasta Węgliniec na rok 2019.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 

Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek 

Wawrzynek 

Rada podjęła uchwałę nr 33/IV/18 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Gminy i Miasta Węgliniec na rok 2019 

(niniejsza uchwała stanowi zał. nr 12). 

 

4. w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych 

Przewodniczący Rady Wiesław Piechota poinformował, że projekt uchwały był opiniowany 

przez Komisję Gospodarczo-Finansową, poprosił Przewodniczącego tej komisji o odczytanie 

opinii. Przewodniczący Komisji Marek Wawrzynek oznajmił, że komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały 5 głosami „za”. Ponieważ projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniu wspólnym komisji i nie było żadnych pytań przestąpiono do  głosowania w sprawie 

przyjęcia uchwały w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych.  

 



Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 

Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek 

Wawrzynek 

Rada podjęła uchwałę nr 34/IV/18 w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych 

(niniejsza uchwała stanowi zał. nr 13). 

 

5. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego 

Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Finansowej Marek Wawrzynek poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniował projekt uchwały 5 głosami „za” z dopiskiem „do lat”. 

Ponieważ nie było żadnych pytań przystąpiono od razu do głosowania za przyjęciem uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 

Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek 

Wawrzynek 

Rada podjęła uchwałę nr 35/IV/18 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

trybu przetargowego i zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego (niniejsza 

uchwała stanowi zał. nr 14). 

 

Następnie przystąpiono do realizacji punktu SPRAWY ORGANIZACYJNE, w trakcie którego; 
➢ Przewodniczący poszczególnych Komisji poinformowali, że w okresie między sesjami Komisje      

nie wypracowały żadnych wniosków.  
➢ Zapoznano się z korespondencją, która wpłynęła do Rady w okresie międzysesyjnym. 

 

Punkt ODPOWIEDZI NA INTERPELACJE I ZAPYTANIA pominięto, gdyż nie zgłoszono żadnych 

interpelacji ani zapytań. 

 

W punkcie WOLNE GŁOSY I KOMUNIKATY; 

➢ Przewodniczący Rady ustosunkowując się do pytania radnego Waldemara Błauciaka 

zadanego na początku posiedzenia wyjaśnił, że na tej ostatniej sesji w tym roku nie 

głosujemy planów pracy Rady ani komisji, ponieważ założyliśmy, że zaraz po nowym 

roku będziemy zmieniać statut gminy w części dotyczącej ilości i zakresu komisji Rady. 

Zrobilibyśmy to wcześniej ale nie chcieliśmy komplikować podejmowania uchwał 

budżetowych. W styczniu przystąpimy do prac nad zmianą statutu, później powołamy 

nowe komisje i wtedy będziemy opracowywać plany pracy Rady i komisji. 

➢ Radna Maria Fedyczkowska zgłosiła, że w Kościelnej Wsi jak tylko zawieje mocniejszy 

wiatr jest fragment gdzie lampy się wyłączają.  

➢ Radny Stanisław Papież przypomniał swoją prośbę o zorganizowanie spotkania z 

zarządcą drogi 296, na co Burmistrz odpowiedział, że poczynił już prace nad tym. 

➢ Przewodniczący Rady oraz Burmistrz złożyli wszystkim zebranym życzenia z okazji 

zbliżającego się Nowego Roku. 



        Stwierdzając, że porządek obrad został wyczerpany, o godz. 10:51, Przewodniczący Rady 

oficjalnie zakończył posiedzenie słowami: „Zamykam czwartą sesję Rady Miejskiej Węglińca”. 

 

 

 

 

 

 Przewodniczący Rady 

 

 

                                                                                  Wiesław Piechota 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Protokołowała:  

Alicja Biardzka 


